

Kultur-, Sozial- und Bildungswissenschaftliche Fakultät - Institut für Asien- und Afrikawissenschaften

Wissenschaftliche*r Mitarbeiter*in (m/w/d) mit vorauss. Vollzeit - E 13 TV-L HU (Drittmittelfinanzierung befristet bis 31.07.2023)

Aufgabengebiet: Wiss. Dienstleistungen in der Forschung im Rahmen des ERC-Projekts DHARMA; Epigraphik und Kunst Karnatakas: Edition, Übersetzung und Interpretation der Kannada-Inschriften der Calukya-Dynastie von Kalyana; Erarbeitung einer auf diesen Quellen basierenden Monographie; Mitarbeit an der Online-Datenbank des ERC Synergy Grant DHARMA; Feldforschung in Karnataka; Teilnahme an Projekt-Workshops

Anforderungen: Abgeschlossenes wiss. Hochschulstudium und Promotion auf dem Gebiet der Indologie mit Schwerpunkt Epigraphik, Geschichte oder Philologie; hervorragende Kenntnisse des Sanskrit und des (Alt-)Kannada; Fähigkeit zur selbständigen wissenschaftlichen Arbeit, nachgewiesen durch einschlägige Publikationen; Bereitschaft, in Berlin in einem multikulturellen Kontext zu arbeiten

Bewerbungen (mit Anschreiben, Lebenslauf und relevanten Zeugnissen) richten Sie bitte innerhalb von 4 Wochen unter Angabe der **Kennziffer DR/033/21** an die Humboldt-Universität zu Berlin, Kultur-, Sozial- und Bildungswissenschaftliche Fakultät, Institut für Asien- und Afrikawissenschaften, Prof. Dr. Annette Schmiedchen, Unter den Linden 6, 10099 Berlin oder bevorzugt per E-Mail in einer PDF-Datei an annette.schmiedchen@hu-berlin.de.

Zur Sicherung der Gleichstellung sind Bewerbungen qualifizierter Frauen besonders willkommen. Schwerbehinderte Menschen werden bei gleicher Eignung bevorzugt. Bewerbungen von Menschen mit Migrationshintergrund sind ausdrücklich erwünscht. Da wir Ihre Unterlagen nicht zurücksenden, bitten wir Sie, Ihrer Bewerbung nur Kopien beizulegen.

Faculty of Humanities and Social Sciences – Department of Asian and African Studies

Research fellow (m/f/d) with full-time employment - E 13 TV-L HU (third party funding, limited until 31.07.2023)

Job description: Scientific services in research within the framework of the ERC-project DHARMA; Epigraphy and art of Karnataka: edition, translation, and interpretation of the Kannada inscriptions of the Calukya dynasty of Kalyana; the independent research should result in at least one monograph; active contributions to the development of the Kannada epigraphic materials in the DHARMA online database; fieldwork in Karnataka; participation in workshops of the DHARMA project

Requirements: Completed university degree and PhD in one of the following fields: Indian Epigraphy, Premodern History of India, or Sanskrit/Kannada Philology; excellent competence in and experience with Sanskrit and Kannada in a research context; aptitude for individual and self-directed research shown by a track record of scholarly publication in a relevant field; willingness to work in Berlin in a multicultural context

Please send your application (with a cover letter, curriculum vitae and relevant certificates) within 4 weeks, and quoting the **reference number DR/033/21** to Humboldt-Universität zu Berlin, Faculty of Humanities and Social Sciences, Department of Asian and African Studies, Prof. Dr. Annette Schmiedchen, Unter den Linden 6, 10099 Berlin or preferably by e-mail as one PDF-file to annette.schmiedchen@hu-berlin.de.

The Humboldt-Universität zu Berlin is seeking to increase the proportion of women in research and teaching, and specifically encourages qualified female scholars to apply. Severely disabled applicants with equivalent qualifications will be given preferential

consideration. People with an immigration background are specifically encouraged to apply. Since we will not return your documents, please submit copies in the application only.

Please visit our website www.hu-berlin.de/stellenangebote, which gives you access to the legally binding German version.

Homepage:	30.03.2021
euraxess.de:	31.03.2021
bund.de:	30.03.2021
Agentur für Arbeit gem. §§ 164/165 BTHG:	31.03.2021
Bewerbungsfristende:	27.04.2021



Kattluhn